

Mirihi Island Resort

Maldivian Lobster Extravaganza



Join us every Wednesday at Muraka Restaurant for our Maldivian Lobster Extravaganza, a set four-course dinner prepared by our Executive Chef and his team. Combine your sunset aperitif with the dinner and let the Muraka team wow you with a truly memorable experience.

Day: Every Wednesday

Time: 19:30 hrs

Number of persons: Min. 02 pers.

Included: Four-course menu

Venue: Muraka Restaurant

Contact: Please contact Guest Relation for further information and booking.

Please sign up at least one day in advance. Please understand that cancellation later than 19:00 hrs the previous evening will result in a cancellation charge of 100%.

Besuchen Sie uns im Muraka Restaurant zu unserer Maldivian Lobster Extravaganza, einem Vier-Gänge Menü, dass Sie nicht vergessen werden. Genießen Sie Ihren Aperitif bei Sonnenuntergang und anschließend lassen Sie sich vom Muraka Team mit einem unvergesslichen Erlebnis begeistern.

Tag: Jeden Mittwoch

Zeit: 19:30 Uhr

Anzahl Personen: Min. 02 Pers.

Inkludiert: Vier-Gänge Menü

Veranstaltungsort: Muraka Restaurant

Kontakt: Kontaktieren Sie bitte unsere Gästebetreuung für weitere Informationen und Reservierung.

Bitte schreiben Sie sich spätestens einen Tag vorher ein. Wir bitten um Verständnis, dass bei Annullierungen nach 19:00 Uhr am Vorabend eine Gebühr von 100% erhoben wird.

PRICE PER PERSON

GUESTS ON B&B / HB & FB

From 02 persons

132 / 112



Prices per person (USD) are subject to 10% service charge and 12% GST.